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Plats och tid 

Finsams lokaler 14.00-16.00 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kristina Borén (RÖL) 
Kerstin Gustavsson (KGA) 
Gunilla Kanrell (AF) 
Linda Matstoms (FK) 
Johanna Svärd (DGF)  

Övriga deltagande Mari Cedervall (förbundschef) 
Marina Wesström (ekonom) 
Liselotte Eriksson (ersättare KGA) 
Anna Danielsson (ersättare RÖL) 
 
 

Utses att justera Kerstin Gustavsson 
  

Under- 
skrifter Sekreterare 

  
 Paragrafer 

 

22-30 
 Marina Wesström 
 
 Ordförande 

  

 Kristina Borén 
 
 Justerande 

 
 

 Kerstin Gustavsson 
  

ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Finsam i Karlskoga/Degerfors 
Sammanträdesdatum 2020-09-01 
Datum för 
anslags publicerande 

 Datum för 
anslags nedtagande 

 

Förvaringsplats 
för protokollet 

Kommunstyrelsens Hus Karlskoga 
  Underskrift   

 Marina Wesström 
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§ 22 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 23 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 24 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Kerstin Gustavsson. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström. 
 
§ 25 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2020-06-09 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§ 26 Redogörelse verksamhet och ekonomi 
 
Förbundschefen har ordet 
 
Finsam har tagit emot en VFU-student från universitetet för att ha sin praktikplats i 
coachingteamet. Det är huvudmannen som är ansvarig för studenten och Carina Holm är den 
som är samordnare för praktikanten. Studenten kommer också att få vara med förbundschefen 
och andra samverkande aktörer under praktikperioden.  
 
I samverkansgruppen Finsamlingen där Mari sitter med tillsammans med representanter från 
Karlskoga kommun, Möckelnföretagen och Möckelnföreningarna har det varit många möten 
under sommaren ang. Trainstation som är en ungdomsverksamhet som lyfter ungas 
kreativitet, det är som en fritidsgård med kreativa stationer med bl.a. 3-printning och 
tillverkning av musik. Denna verksamhet drivs som franchise och finns t.ex. i Örebro placerat 
i Vivalla. Det är inte klart ännu om det kommer bli av men om det blir av kommer en ideell 
förening att startas och lokalen som är i åtanke för verksamheten är Kupolen.  
 
Det har varit 2 förbundschefsträffar i Örebro län. Ett av mötena var tillsammans med 
Regionen och Länstyrelsen utifrån Epiq-ansökan, just nu ligger det projektet på is. 
Förbundscheferna har även arbetat ihop gällande halvårsredovisningen, så att alla förbund 
sätter samma rubriker och redovisar samma typ av statistik. 
 
I Språka-projektet är det just nu 10 deltagare fördelat på 6 män och 4 kvinnor. Fördelningen 
mellan kommunerna är 5 deltagare från varje. Projektet är i full gång med aktiviteter och 
utbildningsinsatser. 
 
Möckelnföreningarna har haft en utbildning i föreningskunskap för Mari och Finsams 
coacherna. 
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För Pärlbandsprojektet som var en punkt på förra styrelsemötet har Skolförvaltningen skickat 
in ansökan till ESF men svaret har inte kommit ännu. 
 
Mari är med i en ny grupp om kompetensförsörjning inom vården, där man sammanställer 
vilka projekt och initiativ finns det för god och nära vård. Det är Jörgen Skoog HR-chef i 
Karlskoga kommun är sammankallande för gruppen, även Degerfors kommun representerade 
i gruppen. 
 
Mari har blivit intervjuad av jämnställdhetsmyndigheten med anledning av projektet med 
Våld i nära relationer. Nu ska även fler förbund med i projektet, därför har Mari och Carina 
varit på besök i Samordningsförbundet Sydnärke för att informera deras coachingteam. 
 
Det har varit möte med ordförande för Östra Värmlands samordningsförbund. De är 
intresserade av att arbeta vidare med förslaget om närmare sammarbete mellan förbunden och 
eventuell en sammanslagning. 
 
Det har varit Kick-off efter semestern med coachingteamet. Temat för dagen var sammarbete 
och kommunikation, detta arbetades det med genom utomhusövningar på Boda Borg. 
 
Mari och Carina sitter med i styrelsen för Funkis där numera Mari är ordförande i föreningen. 
Detta stämmer överens med Finsams uppdrag att jobba för ett starkare socialt företagande-
klimat. Mari poängterar att det ändå är viktigt att hålla isär ”hattarna” (vem man 
representerar). 
 
Det sker personalförändringar i cochingteamet, det är klart att Marina Lindén från 
Arbetsförmedlingen börjar 1 september och att det kommer börja en coach från AME i 
Degerfors men det är ännu inte klart vem det blir. Fatima har meddelat att hon kommer sluta. 
 
Mari går en webbutbildning kring indikator arbetet. Dag 2 i utbildningen är 2 september. 
Jonas Wells på NNS är sammankallande på utbildningen. 
 
Det pågår en utbildning i JGL (Jämställdhet, Genus och Ledarskap) som Mari, Mirjam, 
Carina och Språka-projektets medarbetare går. Utbildningen är på 4 dagar varav 2 dagar har 
genomförts hittills. Den handlar bl.a. om vad som är kvinnliga och manliga yrken och att det 
är viktigt att arbeta aktivt med jämställdhet för att göra goda resultat. Enligt SUS och 
indikatorstatistik är kvinnor nöjdare än män men ändå lyckas samordningsförbunden bättre 
med män än kvinnor, varför är det så?! 
 
Det har varit möte på Folkhögskolan gällande trygga arbetsträningsplatser. Folkhögskolan vill 
inte förlänga arbetet med ”trygg arbetshandledare”, så att arbetsträningsplatserna där kommer 
avslutas sista oktober i år. Men det är på gång med nya arbetsträningsplatser på flera andra 
ställen istället. 
 
Mari har varit med på möte med Activa, Regionen och Örebro universitetet om Cherries, det 
är ett ESF-projekt som handlar om nya innovativa lösningar för hälso- och sjukvård där 
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samverkan behövs. Projekt handlar om psykisk hälsa hos äldre i området Karlskoga, 
Degerfors, Laxå. 
 
Ekonomi 
 
Dem ekonomiska rapporten avser juni, då det sammanfaller med halvårsredovisningen. 
 
Coachingteamet: Har en avvikelsen mot periodens budget i juni på +656 tkr. Detta beror 
främst på att det har varit färre coacher än vad som var räknat med i budgeten samt 
eftersläpning i kostnader för arbetsträningsplatser. Dessutom är kostnaden för hyran lägre då 
del av den kostnaden bekostas av det pågående ESF-projektet. 
 
Strukturella insatser: De strukturella insatserna sker framförallt under hösten så i juni är 
avvikelsen +49 tkr mot periodens budget. 
 
Kansli: I jämförelse med periodens budget ligger kansliet på +11 tkr i juni. Detta beror på 
lägre kostnader för styrelsearvoden då två möten har varit inställda under vår. 
 
Språka i samverkan: Projektet finansernas helt med ESF-medel, just nu är det ett överskott på 
266 tkr, detta beror på att projektet nyligen har gått ur sin uppstartsfas och det har inte varit 
särskilt kostsamma aktiviteter för deltagarna ännu. 
 
§ 27 Halvårsredovisning 2020 - Beslutsärende 
 
Halvårsredovisningen 2020 presenterades på mötet, den har även presenterats för 
beredningsgruppen som har godkänt den. På mötet gjordes några små ändringar i texten på 
önskemål från styrelsen. 
 
Styrelsen beslutade att godkänna halvårsredovisningen och den signerades på mötet. 
 
§ 28 Inkommande handlingar 
 
Det preliminära uppgifterna om statliga medel för 2021 har kommit in, nästa års tilldelning är 
något lägre än tilldelningen 2020.  Mari har redan skickat in äskande om att få lika mycket 
som 2016 års nivå vilket är det året som tilldelningen var högst. 
 
§ 29 Planeringsdagen 
 
Höstens planeringsdag blir en heldag eftersom den i som skulle varit i våras ställdes in. 
Datumet är 20 oktober kl. 8.30-16.00, både beredningen och styrelsen har planeringsdagen 
tillsammans hela dagen. Dagen är förlagd till Terrassen (gamla Prismas lokal). Förmiddagen 
börjar med presentation, förväntningar och statistik. Därefter kommer att coacher i 
coachingteamet och språka för presentation. Efter lunch kommer en före detta deltagare för att 
berätta om sin utveckling. Resten av eftermiddagen kommer det ske grupparbete om 
verksamhetsplanen för 2021.  
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§ 30 Övriga frågor 
 
Styrelsens vill ge ett medskick till förbundschefen och coacherna: ”En stor eloge för ett 
mycket bra arbete.”  
 
Mötet Avslutas 
Nästa möte 17 november kl. 14.00-16.00 


